
Nicolae Matei dã startul
operaþiunii „Ghiozdanul
2012-2013“
Luni, clopoþelul va da startul noului an ºcolar. Cu mic
ºi mare, elevii vor veni la ºcoalã, unde vor fi întâmpinaþi
cu drag de profesori. La Nãvodari, pe elevii unitãþilor
ºcolare îi aºteaptã o surprizã plãcutã. Primarul Nicolae
Matei va oferi atât preºcolarilor, cât ºi elevilor rechizite
ºcolare. În acþiunea „Ghiozdanul 2012-2013“ au fost
cuprinºi 5.029 de elevi ºi preºcolari. Ei vor primi câte
un ghiozdan, cu toate cele necesare.

Gigi Chiru: 

„USL simte
nevoia sã se
protejeze“ 
Intenþia PSD de a-i obliga pe
candidaþi ca la alegerile
parlamentare sã foloseascã în
campanie sigla partidului ai
cãrui membri sunt este
gânditã pentru a-i încurca pe
contracandidaþi sã se
organizeze, susþine Gigi Chiru.

Datcu, înlocuitorul lui Sunai
Cadîr, fãrã casã, fãrã maºinã 

Comandanþii
vãmilor din
Constanþa,
averea ºi
interesele la
control 
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Cum le surâde norocul oficialilor constãnþeni la loto 

Bola nu are noroc cã e
bãiat bun, Dragomir a
câºtigat o maºinã, Cojoc a
jucat 11 lei ºi a scos 25

Zeci de cetãþeni, cu sau fãrã posibilitãþi financiare,
vâneazã premiile loto. ªi personalitãþile constãnþene
susþin cã la un moment dat ºi-au încercat norocul.
Astãzi noi numere norocoase vor fi trase în cadrul
extragerilor loto. Cel mai atractiv câºtig este la categoria
Joker unde este pusã la bãtaie suma de 9.901620 lei.
Întotdeauna marile premii de la loterie atrag o mulþime
de oameni dornici sã câºtige potul cel mare.
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Ne vedem la toamnã
domnule Ponta...
Lavinia SICLITARU
lavinia.siclitaru@ziuact.ro

„În timp ce noi muncim ºi încercãm sã
rezolvãm problemele þãrii ..”. Aºa ºi-a
început Ponta discursul de la începutul
ºedinþei de Guvern de ieri.
Care þarã, nene? Munciþi sã rezolvaþi
problemele cãrei þãri, aflãm pe aceastã
cale cã USL ºi gaºca sunt o þarã acum?!?

EDITORIAL
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Fostul director al Gãrzii de Coastã

Comisarul-ºef Dumitru Radu este din
nou comandant ............................... 3

Fostul director al Gãrzii de
Coastã, comisarul-ºef
Dumitru Radu, ocupã din nou
o funcþie de conducere. Mai
exact, Dumitru Radu este noul
ºef al Grupului de Nave
Mangalia. Comisarul-ºef
Dumitru Radu a condus
ªcoala de Formare Iniþialã ºi
Continuã a Personalului Poliþiei
de Frontierã Constanþa ...

Primarul din General Toshevo, în vizitã la Murfatlar  

Oraºul Murfatlar, pregãtit sã
primeascã noi turiºti ....................... 2
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Înainte de a fi expuse, piesele vechi au stat
prin vitrine particulare sau în curþile oamenilor

Povestea 
statuetelor de la
Muzeul de Arheologie 

Fiecare exponat din Muzeul de Istorie ºi Arheologie Constanþa
are povestea lui. Cum majoritatea dintre ele s-au descoperit
întâmplãtor, de cãtre persoane neiniþiate, statuetele ºi
monedele au strãbãtut cale lungã pânã sã ajungã într-o vitrinã
a muzeului ºi sã fie admirate de toatã lumea.

Metode noi folosite 
de carderi. Vezi cum
scot banii 
Miercuri, la ora 01.50, patrula de siguranþã publicã din
cadrul Secþiei 3 Poliþie care se afla în misiune pe
strada ªtefan cel Mare, în dreptul unui ATM
aparþinând unei unitãþi bancare, a depistat doi bãrbaþi
care au scos din bancomat o suma de bani cu
ajutorul unei pensete din metal.
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„Colegii“ Said Baaklini ºi Eugen Bogatu 

Ce paºi a fãcut Judecãtoria Sectorului 1
în dosarul ºefilor de la UCM Reºiþa ... 3

Eugen Bogatu, fostul
director al  Direcþ ie i
Domeni i  Portuare din
cadrul Companiei
Naþionale Administraþia
Porturilor Maritime SA
Constanþa, a pãrãsit
arestul pe data de 18
februar ie, odatã cu
Said Baaklini.
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Elena Udrea:

„Reîntoarcerea Cazinoului în
administrarea lui Mazãre este dovada relei
credinþe ºi a intereselor obscure comune

primarului ºi actualei conduceri a MDRT“

Cine sunt martorii
deveniþi inculpaþi în
dosarul retrocedãrilor
Audiat marþi de judecãtorii Curþii de Apel
Bucureºti, preºedintele Consiliului Judeþean
Constanþa, Nicuºor Constantinescu, ºi-a
apãrat cauza.
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Elena Udrea, fostul
ministru al Dezvoltãrii
Regionale ºi Turismului, a
acordat un interviu
cotidianului nostru, în
care vorbeºte despre
simbolul Constanþei,
Cazinoul. Primarul Radu
Mazãre vrea clãdirea
înapoi în administrarea
Consiliului Local, ca sã o
poatã vinde. Însã este
aceasta cea mai bunã
soluþie pentru Cazinoul
constãnþenilor?

„Aici nu vorbim de o competiþie între
Udrea, care vrea sã pãstreze Cazinoul
în patrimoniul naþional, ºi Mazãre, care
vrea sã îl vândã pe nimic ºi aºteptãm
sã vedem cine câºtigã. Ar trebui sã fie
o preocupare comunã, eventual nu
numai a noastrã, pentru salvarea acestui

important monument istoric. Domnul
Mazãre pare cã ne aºteptã la cotiturã
ca sã ne facã sic! (...) Eu cred cã trebuie

fãcut orice, astfel încât Cazinoul sã fie
renovat ºi sã rãmânã în patrimoniul
naþional ºi în circuitul turistic“
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